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Interpelacja

Dotyczy: Remontu Centrum Komunikacyjnego (d. Dworzec PKS)/

Temat interpelacji: Wyjaśnienie wyboru rodzaju nawierzchni przed dworcem

Uzasadnienie interpelacji:

Obserwuję remont dawnego dworca PKS. Z tego co widać plac przed wejściem od strony

ulicy Czarnowskiej został wykonany z kostki fazowanej połączonej dodatkowo z kostką

granitową.

W mojej ocenie jest to rozwiązanie bardzo niewygodne i niepraktyczne dla korzystających z

dworca. Na dostępnych wizualizacjach widzimy zupełnie inny rodzaj nawierzchni - gładkie,

równe płyty.

Zwracam się z pytaniem: jaki materiał widnieje w projekcie remontu, czy wykonawca

wprowadził do niego zmiany, jeśli tak to kto ze strony Urzędu Miasta zatwierdził te zmiany.

Informacje o dotychczasowych próbach i sposobach załatwienia: nie dotyczy

Radny Maciej Burszteim .
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